
Miestne  zastupiteľstvo  Mestskej časti  Košice  –  Dargovských hrdinov 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 

 

z  9. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Dargovských hrdinov, 

konaného dňa  15. 3. 2016 

___________________________________________________________________________ 

Hodina začatia        :  15.00 hod. 

Hodina ukončenia   :  16.00 hod. 

Miesto konania       :  sobášna sieň, Dvorkinova 7, Košice 

Počet prítomných   :  podľa prezenčnej listiny 

                                                          

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Voľba overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Informácia o činnosti starostu mestskej časti - ústna 

5. Bezpečnostná situácia v MČ Košice – DH 

6. Kontrola uznesení 

7. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti kontrolóra mestskej časti 

8. Ročná správa o kontrolnej činnosti kontrolóra MČ Košice – DH 

9. Interpelácie 

10. Diskusia 

11. Záver 

 

K bodu 1       

    9. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Dargovských hrdinov otvoril 

a prítomných privítal starosta MČ, Mgr. Jozef Andrejčák. Konštatoval, že je prítomných 11 

poslancov, miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné.   

      

K navrhnutému programu rokovania neboli predložené žiadne návrhy na doplnenie. 

 

 

Uznesenie :  MiZ MČ Košice – DH   s c h v a ľ u j e   predložený návrh programu 

                     rokovania 9. zasadnutia MiZ MČ Košice – DH bez pripomienok.             

Hlasovanie : za 12, zdržal sa 0, proti 0, uznesenie bolo schválené.  

 

 

K bodu 2 

     Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí poslanci Sekáč a Pakan.      

                 

Uznesenie : MiZ MČ Košice – DH   v o l í   za overovateľov zápisnice z  9. zasadnutia 

                           MiZ MČ Košice – DH poslancov Jána Sekáča a Adriána Pakana.  

Hlasovanie : za 11, proti 0, zdržal sa 1, uznesenie bolo schválené.   
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K bodu  3 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Gaura, Sopko a Valkovský.    

 

Uznesenie :  MiZ MČ Košice – DH   v o l í    za členov návrhovej komisie                                            

                     poslancov Ladislava Gauru, Martina Sopka a Eduarda Valkovského.     

Hlasovanie : za 12, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 4 

     Starosta mestskej časti, Mgr. Jozef Andrejčák, informoval poslancov miestneho 

zastupiteľstva o svojej činnosti od posledného zasadnutia.  

V rozprave vystúpili : 

- Potemra, zajímalo ho v akom stave je zriadenie nových svetelných bodov v mestskej 

časti, upozornil na nelegálne skládky v lese smerom Moňov potok – Zelený dvor,  

- starosta, osvetlenie v časti Pošta 22 – OO PZ je v štádiu riešenia, odstraňuje sa 

porucha na troch svetelných bodoch na ulici Sv. Rodiny, ktoré patria ministerstvu 

vnútra, Mesto Košice plánuje v tejto lokalite doplniť jeden svetelný bod, následne sa 

prehodnotí situácia v osvetlení v tejto oblasti, pokiaľ ide o skládky, mestská časť bude 

tieto skládky čistiť. 

 

   

Uznesenie : MiZ MČ Košice – DH   b e r i e   n a   v e d o m i e  ústnu informáciu starostu 

                    MČ Košice – DH od posledného zasadnutia MiZ MČ Košice – DH. 

Hlasovanie : za 12, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené.   

 

 

K bodu 5 

     Starosta mestskej časti privítal na rokovaní miestneho zastupiteľstva veliteľku Mestskej 

polície – stanica Východ, Ing. Magdalénu Janičkanovú, riaditeľa Obvodného oddelenia PZ 

Košice – DH, mjr. Ing. Róberta Vargu a jeho prvého zástupcu.          

     Písomné správy o bezpečnostnej situácii v mestskej časti a o činnosti Mestskej polície 

stanica Východ a Obvodného oddelenia PZ Košice – DH dostali poslanci pred rokovaním 

MiZ.  

     V rozprave vystúpili :  

- Sekáč, poukázal na zdržiavanie sa mládeže v lesíku medzi Jaltskou a Bielocerkevskou 

ulicou, smerom od Bielocerkevskej 27  k Slivníku, 

- riaditeľ OO PZ, v minulosti neboli zaznamenané podozrivé pohyby v tejto oblasti, 

zamerajú sa na túto oblasť,  

- Gaura, požiadal veliteľku MsP o vysvetlenie správneho postupu nepokutovania 

parkovania „dodávkových“ typov áut v obytných zónach,  

- veliteľka MsP, podľa zákona ide o osobné motorové vozidlá ( hmotnosť do 3,5 t ), 

nemožno ich stíhať, 

- starosta, stánok na Kalinovskej ulici je stále predmetom dedičského konania, bude ale 

premiestnený do areálu miestneho úradu, čím sa uvoľnia miesta pre parkovanie. 

 

 

Uznesenie : MiZ MČ Košice – DH  b e r i e   n a  v e d o m i e  a) Správu o činnosti stanice  

                    MsP Východ a o stave verejného poriadku za obdobie od 1. 12. 2015 do 29. 2.  

                    2016, b) Správu o stave bezpečnostnej situácie v služobnom obvode Obvodného  
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                      oddelenia PZ Košice – DH od 1. 1. 2016 do 29. 2. 2016. 

Hlasovanie : za 12, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené 

 

     Starosta mestskej časti poďakoval veliteľke mestskej polície i riaditeľovi obvodného 

oddelenia a jeho zástupcovi za účasť.  

 

 

K bodu 6 

     Rozprava ku kontrole uznesení neodznela. 

 

Uznesenie :  MiZ MČ Košice – DH  b e r i e   n a   v e d o m i e  Správu o kontrole uznesení  

                     Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Dargovských hrdinov zo dňa  

                     16. 12. 2015  

Hlasovanie : za 12, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 7 

     Kontrolór mestskej časti, Ing. Mgr. Martin Farkašovský, požiadal poslancov o opravu 

preklepu v návrhu uznesenia a v titule svojej správy : ... „za obdobie od 16. 12. 2015 do 15. 3. 

2016“.    

     Rozprava neodznela. 

 

Uznesenie : MiZ MČ Košice – DH  b e r i e   n a  v e d o m i e  Správu o výsledkoch  

                     kontrolnej činnosti kontrolóra MČ Košice – DH za obdobie od  

                    16. 12. 2015 do 15. 3. 2016.  

Hlasovanie : za 12, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené 

 

 

K bodu 8 

    K ročnej správe o kontrolnej činnosti kontrolóra mestskej časti neodznela rozprava.  

 

Uznesenie : MiZ MČ Košice – DH  b e r i e   n a   v e d o m i e  Ročnú správu o kontrolnej 

                     činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice – Dargovských hrdinov.  

Hlasovanie : za 12, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené 

 

 

K bodu 9 

     V bode interpelácie vystúpili :  

- Sekáč, poukázal na parkovisko pred poliklinikou, v dolnej časti by bolo vhodné 

vyznačiť čiary na parkovanie, horné je značne zničené, v prípade opravy by bolo 

vhodné riešiť parkovanie jedným kolesom na zeleni pomocou tvárnic, zaujímal sa ako 

je využívaný vysávač na exkrementy, možno by sa mohol využiť aj pri čistení zelene, 

zaujímalo ho, či existuje plán čistenia, ako aj to, ako je to so zamestnávaním 

aktivačných pracovníkov, 

- Čižmáriková, v lesoparku je spadnutá závora, bolo by vhodné vyčistiť – odstrániť 

polámané konáre, oblasť pôsobí zanedbaným dojmom,  

- starosta, ohľadne lesoparku plánuje stretnutie s Mestskými lesami, odpovede na 

interpelácie dostanú poslanci písomne.   
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 V diskusii vystúpili : 

- Čižmáriková, oznámila poslancom zmenu trvalého pobytu, z toho dôvodu aj zánik jej 

poslaneckého mandátu, poďakovala poslancom i starostovi mestskej časti sa 

spoluprácu a požiadala starostu, aby jej poďakovanie tlmočil aj zamestnancom 

miestneho úradu, 

- starosta mestskej časti poďakoval pani Čižmárkovej za jej prínos pri rozvoji 

a skrášľovaní mestskej časti, za jej poslaneckú prácu, odovzdal jej ďakovný list 

a kyticu kvetov,  

- Rubická, ako predseda osobitnej komisie na ochranu vereného záujmu, upozornila 

poslancov na povinnosť podať majetkové priznanie do konca marca 2016, 

- Sedlák, zaujímal sa koľko stál vysávač na exkrementy a možnosť zakúpiť ešte jeden, 

- starosta, finančné prostriedky na nákup vysávača boli čerpané cez ÚPSVaR, osobne si 

myslí, že jeden je postačujúci aj vzhľadom na to, že nie vždy je možné zabezpečiť 

obsluhu tohto vysávača z radov aktivačných pracovníkov,  

- Valkovský, upozornil na sáčky s odpadom na schodoch od Kurskej k Tescu, 

- Kandráč, ide o zavrecovanú skládku, ktorá bude následne odprataná, 

- Valkovský, po otáčaní sa veľkých áut zostali v zeleni na Kurskej ulici hlboké ryhy.  

 

 

 

K bodu 10 

     Po vyčerpaní programu rokovania 9. zasadnutia miestneho zastupiteľstva starosta mestskej 

časti, Mgr. Jozef Andrejčák,  rokovanie miestneho zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Jozef Andrejčák,                                                              JUDr. Katarína Dudíková, 

            starosta                                                                                    prednostka MÚ 

  

 

overovatelia :  Ján Sekáč 

                        Adrián Pakan 

 


